

# NOTE DE SERVICE

## MEMORANDUM

date:	2023 10 31	
à :	Tous les utilisateurs du laboratoire central du site Glen CUSM	
to:	All MUHC Glen Central Laboratory Users	
de:	Molly Warner, MD	Rebecka Lang, B.Sc (Hons)
from:	Chef médicale – Hématologie, Optilab Medical Chief – Hematology, Optilab	Chef de service, Laboratoire central Glen Laboratory Manager, Glen Central Laboratory
objet :	Cessation des analyses hématologiques de faible volume	
subject:	Termination of Low Volume Hematology Tests	

ENGLISH WILL FOLLOW

Le laboratoire central du CUSM - Site Glen souhaite vous informer que les tests suivants ont été retirés du menu des tests de laboratoire du CUSM :

1. Corps de Heinz (20773)
2. Lyse de euglobulines (20170)
3. Temps de reptilase (20244)

Ces tests sont rarement demandés et ont été remplacés par des tests plus spécifiques à des fins de diagnostic.

Si vous avez des questions à ce sujet, veuillez communiquer avec l'hématologue de garde pour les laboratoires par localisation ou avec le service à la clientèle pour les laboratoires cliniques au 514-934-1934, poste 35687.

Nous vous remercions de votre compréhension.

---

The Central Laboratory of the MUHC – Glen Site wishes to inform you that the following tests have been removed from the MUHC laboratory test menu:

1. Heinz bodies (20773)
2. Euglobulin Clot Lysis Time (20170)
3. Reptilase Time (20244)

These tests are rarely ordered and have been replaced with more specific tests for diagnostic purposes.

Should you have any questions regarding this matter, please contact the Hematologist on Call for Laboratories via locating or Client Services for Clinical Laboratories at 514-934-1934 ext 35687.

We thank you for your understanding.